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Přivítání Marta Hochmal 

Školní bazar  – prosíme o rozeslání informací do tříd, připravíme zprávu, informace k bazaru 
jsou na plakátku, který s tabulkou pro dobrovolníky rozesílal dnes pan zástupce 

Klobouková párty  – dnes není účastný organizátor Martin Štefan, máme kontakt na 
zvukaře od paní učitelky Masopustové 

Školní jídelna  – proběhla inspekce (Maříková Korbelová, Hochmal, Kovačka), všechna jídla 
k ochutnání chutnala dobře, zázemí jídelny je prostorově velmi omezené, provozovatel zajišťuje 
všechny pracující v jídelně, u výdeje 6 lidí, vaří asi 2000 porcí denně, na všech místech nabízejí 
tato 4 jídla, v hluku neslyší paní kuchařky, když děti říkají, že chtějí víc, míň, často se děti bojí si 
říct, naše jídelna má skutečně největší odpad ze všech jídelen (120 l), dodavatel připustil, že ke 
konci dne je kvalita jídla převozem horší (těstoviny, brambory), hluk v jídelně je strašný, sestra 
Magdalena si jídlo v jídelně pochvaluje, mění se vyhláška o stravování a přibude luštěnin 
(živočišná bílkovina jen 2x týdně) v jídelníčku. 

Spousta dětí neví, jak jídelna funguje, co je a co není možné – chtěli bychom, aby se tam šly děti 
po třídách podívat a viděly celý provoz, aby mohly navázat vztah s kuchařkami, aby viděly, že 
skleničky nejsou špinavé, ale pískované, aby se neštítily, chtěli bychom provoz ukázat i rodičům, 
kteří mají zájem.  

Kuchařky by mohly mít jmenovky, aby nebyla situace anonymní. 

Chceme děti seznámit s problematikou zero waste. 

Ke zvážení je samoobslužný proces. Prostor je ale velmi omezený.  

Chtěli bychom, aby byl jednotný přístup k jídlu paní družinářek. V hrozném hluku je náročné jíst 
pro děti i pro personál pracovat.  

Pavel Holeček navrhuje protihlukové panely (vyfotí je a zjistí výrobce), tlačítka pro volbu velikosti 
porce.  

Uvažujeme o zakoupení holdomatu na udržení teploty jídla.  

Jednatel dodavatele (Jan Stejskal, SPF Vinohrady) je velmi vstřícný, otevřený změnám.  

V příštích 2 týdnech se sejdou Maříková Korbelová, Hochmal a Kovačka a posunou nápady dál. 

Diskuze – návrh na vytvoření prostoru alespoň 20 minut na jídlo pro děti ve 4. a 5. třídě. Teď 
nestíhají kvůli kroužku oběd. 

Zbylé porce nelze darovat. Někdo si totiž stěžoval, že dostal toto zbylé jídlo z naší jídelny a měl 
zdravotní problémy.  

Počítače pro školu 

Pavel Holeček získal 5 počítačů pro školy z práce. Administrativa je ale velmi složitá. Diskuze, jak 
získávat počítače pro školy ve větším.  



Žádosti o příspěvky  – žádné nebyly.  

Pouť do Kutné Hory  – sestra Magdalena organizuje jubilejní pouť do Kutné Hory, dříve 
tam měly Voršilky klášter a školu, pak darovaly KH diecézi. S o. Benediktem pouť pěšky v pátek 
večer s přespáním v KH, ostatní dorazí vlakem, pak 3 km do centra pěšky v sobotu, mše svatá ve 
sv. Jakubu, dobrovolníci by odvezli nechodící autem, cestou budou stanoviště s otázkami, po 
mši sv. by rodiče z KH uvařili guláš, program v zahradě kláštera, povídání o historii kláštera a 
Voršilek, vinotéka a sklepy, pro děti hry, soutěže. Možná bude třeba pomoc rodičů, bude 
upřesněno na příštím setkání RR.  

Aktualizace webu – Radka S. není přítomná, změny na webu nejsou. 

Setkání RR s panem ředitelem 
Úvodní slovo  pana ředitele 

Pedagogická rada – příští týden 

Přijímací zkoušky  pro 9., následně 5. a 7. třídy 

16. 4. druhý stupeň tradiční křížová cesta 

Velikonoční prázdniny – čtvrtek, pátek, pondělí 

Zápis  89 zájemců, více než loni, na dni otevřených dveří 130 návštěvníků, zájem o školu opět 
roste 

Zítra oprava v jídelně kvůli havarijnímu stavu 

Jídelna  – Marta Hochmal shrnuje téma (viz. výše), návštěvu jídelny a nápady z diskuze v RR 

Plánované změny ve výuce jazyků  – povinnost od r. 2027, škola bude nucena měnit 
jazykovou koncepci 

Závěr 

Příští setkání RR proběhne koncem dubna. 
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